
Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 3. december 2020 

- Afholdt Gængehaven 18 

Fremmødte: 

Tove, Tonni og Charlotte 

Agenda: 

1. Det praktiske – organisering af ny bestyrelse  

2. Autosvar – skal det ændres  

3. Bestyrelsesmøder skal vi lægge datoer op på internettet? 

4. Hvad skal vi lægge på hjemmesiden (skal de indkommende forslag ligge på hjemmesiden og er der 

andet?) 

5. Langsigtet plan over vedligeholdelse tilbud fra Hartvig – skal vi vente lidt? 

 

 

Ad 1: Det praktiske – organisering af ny bestyrelse 

Roller:  

Formand: Charlotte de Krak Mølgaard, Gængehaven 69 

Bestyrelsesmedlem: Tove Khella, Gængehaven 18 

Kasserer: Heidi Thygesen, Gængehaven 13 

Suppleant: Tonni Nymark, Gængehaven 77 

Ansvar: 

Charlotte: Anchers, Lind og Risø 

Tove: Mail og hjemmeside 

Heidi: Faktura og ejeskifte 

Toni: Hartvig og Bravida 

Mødefrekvens:  

Bestyrelsen mødes fast 4 gange om året, og ellers efter behov 

Kommunikation:  

Kommunikation i bestyrelsen og blandt foreningsmedlemmer foregår udelukkende via bestyrelsesmailen  

bestyrelse@gængehaven.dk 

Ad 2: Autovar – skal det ændres 

Det er aftalt at autosvar ændres til ”Tak for din mail. Vi vender tilbage hurtigst muligt. Du kan forvente at 

høre fra os indenfor 14 dage.”. Tove opdaterer 

mailto:bestyrelse@gængehaven.dk


Ad 3: Bestyrelsesmøder skal vi ligge datoer op på internettet? 

Hjemmesiden opdateres med: ”Vi forventer at afholde 4 bestyrelsesmøde om året og lægger referat op 

efter møderne. Mødedatoer offentliggøres på hjemmesiden løbende” 

Tove opdaterer hjemmeside 

Ad 4: hvad skal ligge på hjemmesiden 

GF: Referat samt forslag skal lægges op 

For at kunne have data nok på hjemmesiden foreslår Tove at vi får udvidet hjemmesiden, så vi får mere 

plads. Det koster 45 kr. om måneden. Bestyrelsen godkender, hvis det er nødvendigt. 

Ad 5: Langsigtet plan over vedligeholdelse tilbud fra Hartvig – skal vi vente lidt? 

Det er besluttet at vente lidt med opgaven, se opgaveliste. 

Andet:  

Hartvig skal have kontaktoplysninger, Tonni tager opgaven 

Bestyrelsen afholder møde i januar omkring planlægning af næstekommende generalforsamling 

Igangværende opgaver: 

Opgave Status 

Overdragelse af bestyrelse I gang 

Organisering af ny bestyrelse I gang 

Ejerskifte og velkomstmail I gang 

Forsyning: Bravida/Hartvig Opfølgning om et år 

Rådgivning via Hartvig, plan Tilbud modtaget, skubbes et år 

Hjertestarter Godendt og i gang i arbejdsgruppe 

Legeplads Godkendt og i gang i arbejdsgruppe 

Nabohjælp Godkendt og i gang i arbejdsgruppe 

Ejendomsmæglervederlag Vedtægter opdateret 

Anchers græsslåning kanter Opfølgning hos Anchers 

Oversvømmelsen og Faskine L&R Rykket 

Opdatering af hjemmeside Overdragelse i gang 

Middag for ny/gammel 
bestyrelse 

Afventer Coronaforhold 

GF 2021 Møde afholdes i januar, vurderes i forhold til Corona 

 

 

 


